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září 2016 

41/3/RO – Rozpočtové opatření č. 4 na rok 2016 

Starosta předložil a rada projednala bez připomínek rozpočtové opatření č. 4 na rok 2016. 

Provádí se zejména navýšení příjmů z důvodu přijetí neinvestiční dotace z KrÚ na opravu 

MK u obecního parku a zvýšení příjmů z dividend v celkové výši 228.044,60 Kč. Navyšují se 

výdaje v kapitole péče o obec z důvodu nákupu materiálu a náhradních dílů na opravu techni-

ky, celkem o 44.044,60 Kč.  

Usnesení: RO projednala a schvaluje rozpočtové opatření č. 4 dle předloženého návrhu. 

42/3/RO – Zvýšení nájmu v obecních bytech od 1. 1. 2017 

Starosta předložil návrh bytové komise na zvýšení nájemného v obecních bytech od 1. 1. 

2017. Jde o postupné vyrovnání nájmu s maximálním zvýšení o 20% v průběhu 3 let. Součas-

né nájemné v obecních bytech je významně nižší, než nájemné v okolních obcích. 

Usnesení: RO projednala a schvaluje zvýšení nájemného v obecních bytech o 10% od 

1.1: 2017 

42/4/RO - Dotace na techniku pro údržbu lesa ze SZIF 

Starosta informoval o možnosti získání 50 % dotace na techniku k údržbě lesa. Navrhuje se 

pořídit traktor 40 HP, nakladač, příkopové rameno a drtič větví. 

Usnesení: RO projednala informaci o možnosti získání dotace na techniku k údržbě 

lesa a ukládá starostovi připravit žádost o dotaci. 

42/5/RO – Grant společnosti ČEZ na pořízení elektrocentrály 

Starosta předložil a rada projednala bez připomínek žádost o grant společnosti ČEZ ve výši 

20.000 Kč na pořízení elektrocentrály pro JSDH Prosenice. Stávající centrála je zastaralá a 

nemá potřebný výkon. Max. spoluúčast obce je 8.000 Kč. 

Usnesení: RO projednala a schvaluje podání žádosti o grant společnosti ČEZ na pořízení 

elektrocentrály pro jednotku sboru dobrovolných hasičů Prosenice. 

43/3/RO – Pronájem obecních bytů 

Starosta předložil návrh bytové komise na přidělení obecních bytů – byt č. 1 a byt č. 13. 

Usnesení: RO projednala a schvaluje pronájem rozjezdových obecních bytů – byt č. 1  

panu J. Krejčímu a byt č. 13 paní M. Mikulové. 

43/4/RO - Výběr dodavatele na akci „Oprava chodníku za kostelem“ 

Starosta předložil výsledky marketingového průzkumu na akci Oprava chodníku za kostelem. 

Nabídky předložili firmy Přerovská stavební a.s., Středomoravské stavby a firma SISKO spol. 
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s.r.o. Jako ekonomicky nejvýhodnější byla vybrána nabídka firmy SISKO spol. s r.o. s cenou 

255.830,- Kč včetně DPH 

Usnesení: RO projednala a schvaluje výběr dodavatele na akci Oprava chodníku za kos-

telem – firmu SISKO spol. s r.o. s nabídkou ve výši 255.830,- Kč včetně DPH. 

43/5/RO – Žádost o grant společnosti ČEZ a.s. na pořízení elektrocentrály 

Starosta předložil a rada projednala bez připomínek zpracovanou žádost o grant společnosti 

ČEZ ve výši 20.000 Kč na pořízení elektrocentrály pro JSDH Prosenice. Stávající centrála je 

zastaralá a nemá potřebný výkon. Max. spoluúčast obce je 8.000 Kč. 

Návrh usnesení: RO projednala a schvaluje žádost o grant společnosti ČEZ na pořízení 

elektrocentrály pro jednotku sboru dobrovolných hasičů Prosenice. 

43/6/RO – Informace o čištění a průzkumu kanalizace v ulici Osecká 

Starosta informoval o průběhu čištění a kamerového průzkumu na ulici Osecká. Kanalizace je 

na hranici své životnosti a v havarijním stavu. Pro další postup bude nutné vyhodnotit stav 

společně s projektantem p. Kudou a navrhnout další postup. Na kanalizační přípojce 

k bytovému domu Maloprosenská 158 jsou staré žumpy, do kterých prosakují splašky 

z domu. Je nutné provést průzkum vnitřních kanalizačních rozvodů a šachty (2 x 8 m3) sano-

vat. 

Usnesení: RO projednala a bere na vědomí informaci starosty o čištění a průzkumu ka-

nalizace na ulici Osecká. 

říjen 2016 

44/3/RO – Smlouva o příspěvku na poskytnutí bytu zvláštního určení 

Starosta předložil a rada projednala a schválila  smlouvu o příspěvku na byt zvláštního 

určení pro pana Ladislava Ševčáka. 

Usnesení: RO projednala a schvaluje smlouvu o příspěvku na byt zvláštního určení  pro 

pana Ladislava Ševčáka. 

44/4/RO - Dotace OPŽP na sběrné dvory a dotace na techniku pro údržbu lesa ze SZIF 

Starosta informoval o možnosti získání dotace z OPŽP na sběrný dvůr. K dotaci se kromě 

techniky – nosič kontejnerů, nakladač dá započítat i stavební část – přístřešky na kontejnery a 

kontejnery. Bylo vytvořeno zadání a zpracován hrubý rozpočet s firmou Energreen. Dále bylo 

provedeno bodové hodnocení. Pro úspěšné bodové hodnocení dotace by bylo nutné navýšit 

produkci biodpadů ze stávajících cca 50 tun minimálně na 200 tun. Při tomto množství odpa-

du je pak dotace s ohledem na vysoké provozní náklady a náklady na likvidaci odpadů nee-

fektivní. Proto bylo navrženo soustředit se na dotaci SZIF na lesní techniku, kde je možné 

získat rovněž dotaci, byť jen cca 38 %. Bude se jednat o traktor s lesní nástavbou a navijákem 

(podmínka dotace) a k tomu nesený drtič dřevních zbytků. Tato technika po doplňování pří-

slušenství (nakladač, příkopové rameno atp.) bude sloužit i pro manipulaci s bioodpadem.  

Usnesení: RO projednala informaci o možnosti získání dotace na techniku pro sběr-

ný dvůr a k údržbě lesa a ukládá starostovi dopracovat žádost o dotaci SZIF dle projednání. 
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44/5/RO – Přijetí grantu od ČEZ a.s. na pořízení elektrocentrály 

Starosta informoval o tom, že žádost o grant byla schválena společností ČEZ 

k profinancování a předložil k projednání smlouvu na přijetí grantu. 

Usnesení: RO projednala informaci o schválení grantu a pověřuje starostu podpisem 

smlouvy na přijetí grantu. 

44/6/RO – Informace o projektu pošta Partner 

Starosta informoval o projednání nabídky České pošty s.p. (dále je ČP)na zřízení pošty Part-

ner se starosty dotčených obcí – Buk, Radvanice, Sobíšky, Grymov. Výsledek je shoda na 

tom, že společným zájmem je udržet poštu v Prosenicích na stávajícím místě, ale ne za cenu 

trvalých dotací do provozu poštu (stávající ztráta z neefektivního podnikání pošty je cca 60 

tis. Kč/rok) a formulování odpovědi na nabídku ČP. 

Usnesení: RO bere na vědomí informaci o projednání nabídky České pošty s.p. na projekt 

Pošta Partner s dotčenými obcemi a výslednou odpověď ČP. Ukládá starostovi sledovat další 

vývoj projektu pošta Partner a informovat o něm radu a zastupitelstvo. 

44/7/RO – Rozpočtové opatření č. 5 na rok 2016 

Starosta předložil a rada projednala bez připomínek rozpočtové opatření č. 5 na rok 2016. 

Provádí se zejména navýšení příjmů z důvodu přijetí investiční dotace z MPO – EFEKT ve 

výši 357.650,- Kč a snižují se výdaje na financování z přebytku na bankovních účtech o 300 

tis. Kč. Tímto rozpočtovým opatřením se zvýší objem rozpočtu obce na straně příjmů o 

407.650,- Kč a na straně výdajů o 107.650 Kč.  

Usnesení: RO projednala a schvaluje rozpočtové opatření č. 5 dle předloženého návrhu. 

45/3/RO – Informace členům školské rady o projektu MAP 

Starosta informoval členy rady o zpracování Místní akčního plánu vzdělávání a kulatém stolu 

všech zřizovatelů a ředitelů škol na území MAS Moravská brána. Zpracování MAP dané kon-

krétní školy je nutnou podmínkou pro možnost získávat dotace v plánovacím období fondů 

Evropské unie do roku 2020. Školská rada se podílí na koncepci rozvoje školy a starosta po-

žádal přítomné členy školské rady o projednání informace o MAP na nejbližším zasedání 

školské rady a informovat radu zápisem o jejím projednání. 

Usnesení: RO projednala a bere na vědomí informaci členům školské rady o projektu 

MAP. 

45/4/RO - Záměr PPO Bečva - Přerov 

Starosta informoval o žádosti Povodí Moravy, s.p. o odsouhlasení smlouvy o právu provést 

stavbu na akci PPO Bečva - Přerov. Záměr byl již projednáván a připomínkován v radě i za-

stupitelstvu obce. Smlouva o právu provést stavbu vyžaduje zveřejnit záměr na úřední desce, 

rozhodnutí zůstává v kompetenci rady (viz. novela zákona obcích od 1. 7. 2016). 

Usnesení: RO projednala žádost Povodí Moravy o právo provedení stavby na akci PPO 

Bečva-Přerov a ukládá starostovi zveřejnit záměr na úřední desce.   

listopad 2016 
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46/3/RO – Materiál ZŠ a MŠ k projektu MAP 

Starosta informoval radu o prohlídce budovy ZŠ a MŠ provedených s projektantem p. T. Sa-

mohýlem za účasti ředitelky školy. Cílem bylo posoudit možnosti investic navazujících na 

Místní akční plán vzdělávání, který společně se všemi školami zpracovává MAS Moravská 

brána. Výstupem prací na MAP bude tabulka investičních záměrů, které musí navazovat na 

tzv. klíčové kompetence rámcových vzdělávacích programu školy.  

V rámci prohlídky byly prověřeny možnosti úprav bezbariérovosti (tzv. schodolez či výtah a 

WC pro handicapované), prostor pro počítačovou učebnu v 2. patře budov ZŠ a prostor pro 

tzv. environmentální učebnu – vstup do budovy družiny, dvůr za školou a travnatá plocha 

podél hřiště. 

Ředitelka ZŠ a MŠ předložila materiál týkající se klíčových kompetencí MAP. Informovala 

zastupitelstvo o průběhu prohlídky a jednání s projektantem a z toho pak vychází náměty na 

investiční záměry – počítačová a jazyková učebna, environmentální učebny a úprava okolí 

školy. Důležitá je rovněž tzv. konektivita, to je propojení všech počítačových sítí v budově. 

Starosta informoval radu, že do 20. listopadu musí být formulovány investiční záměry MAP. 

Jedná se o náměty, které musí schválit zřizovatel (rada obce). Konkrétní projekty pak musí 

vycházet z těchto investičních záměrů – je to nutná podmínky pro jejich profinancování 

z programu IROP (integrovaných operačních programů plánovacího období 2014-2020). 

Očekávaná výše investic z IROP je cca do 5 mil. Kč s 90% dotací. 

Usnesení: RO projednala materiál ZŠ a MŠ k projektu MAP a ukládá starostovi předložit 

jej k diskuzi na zasedání zastupitelstva. 

46/4RO – Výjimka z maximálního počtu dětí v jedné třídě MŠ 

Ředitelka předložila radě obce žádost o udělení výjimky z maximálního počtu dětí v jedné 

třídě MŠ. Max. počet dětí v jedné třídě se tak mění z 24 na 28 dětí. V současné době je v 2 

odděleních MŠ 32 dětí a v době od 8 do 14 hodin je úvazky zajištěna přítomnost 2 pedagogů. 

Výjimka se týká ojedinělých případů, kdy v době do 8 hodiny a od 14 hodin bude v MŠ více 

dětí než 24. Kvalita a výchovná péče o děti bude po tuto dobu zajištěna. 

Usnesení: RO projednala a schvaluje  výjimku z maximálního počtu dětí v jedné třídě a 

pověřuje starostu udělením výjimky. 

46/5/RO – Pohledávky ZŠ a MŠ za společností Energie pod kontrolou 

Ředitelka předložila radě obce informaci o pohledávkách ZŠ a MŠ za dodavatelem energií, 

společností Energie pod kontrolou. 

Usnesení: RO projednala a bere na vědomí informaci o pohledávkách ZŠ a MŠ za doda-

vatelem energií, společností Energie pod kontrolou a ukládá starostovi prověřit stav a navrh-

nout další postup. 

46/6/RO – Žádost o stanovení odměny ředitelce ZŠ a MŠ 

Ředitelka přeložila radě obcí rozdělení odměn pracovníkům školy a požádala radu o stanovení 

odměny ředitelce v termínu do 30. 11. 2016. 

Usnesení: RO projednala a bere na vědomí informaci o rozdělení odměn pracovníků 

školy a ukládá starostovi připravit podklady pro stanovení odměny ředitelce ZŠ a MŠ. 
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46/7/RO – Pronájmy bytů Maloprosenská 158 

Starosta předložil návrh bytové komise na pronájmy obecních bytů a rada je projednala – Ma-

loprosenská 158: byt č. 9 – paní E. Dopitová, byt č. 7 - paní M. Božková, byt č. 8– p. J. Juro-

šek. Na Loukách 219 – byt č. 1 - V. Faltýnková (uvolněný byt po p. J. Faltýnkovi). 

Usnesení: RO projednala a schvaluje pronájem obecních bytů Maloprosenská 158: paní 

E. Dopitová (byt č. 9), paní M. Božková (byt č. 7), pan J. Jurošek (byt č. 8), Na Loukách 219: 

paní V. Faltýnková (byt č. 1). 

 

V Prosenicích dne 07. 11. 2016 

 

 

       Ing. Otakar Dokoupil, CSc., v. r. 

        starosta 

 


